
Interpelacja Nr 110 
z dnia 16 marca 2016r  

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
w sprawie likwidacji barier architektonicznych na Pradze - Południe 

(interpelacja z inicjatywy Jarosława Kani) 
 

   
   Pan  

                   Tomasz Kucharski 
             Burmistrz Dzielnicy Praga - Południe 
             m.st. Warszawy 
 
 
Szanowny Panie Burmistrzu, 

 

w związku z informacją Urzędu m.st. Warszawy o przeznaczeniu 1 000 000 zł na 

rzecz likwidacji barier architektonicznych, Rada Osiedla Kamionek zwraca się  

z prośbą o udzielnie odpowiedzi na następujące zagadnienia: 

 

1. Likwidację jakich barier architektonicznych w ramach przedmiotowego 

projektu przewidziano w Dzielnicy Praga - Południe? 

2. Czy mieszkańcy mogą, w jakiej formie i do kogo kierować swoje pomysły na 

likwidację barier architektonicznych? 

3. Czy inwestor występując do Urzędu z wnioskiem o wydanie pozwolenia na 

budowę, ma obowiązek uwzględnienia w planowanej inwestycji udogodnień 

dla osób z niepełnosprawnościami?  Jeśli tak, to w jaki sposób ten obowiązek 

jest realizowany?  

 

Rada Osiedla Kamionek pragnie zwrócić uwagę, że bariery architektoniczne są 

utrudnieniem nie tylko dla osób z niepełnosprawnościami, ale również osób młodych 

np. matek z dziećmi, a także osób starszych. Rozwiązaniem może być projektowanie 

uniwersalne, które będzie użyteczne dla wszystkich ludzi, bez konieczności 

dokonywania adaptacji lub dostosowywania miejsc do potrzeb np. osób  

z niepełnosprawnościami, co wiąże się z wydatkowaniem dodatkowych funduszy. 

      Z wyrazami szacunku 

    

   Dorota Jankowska Lamcha 
Przewodnicząca Rady i Zarządu 
Rady Samorządu Mieszkańców 

Osiedla Kamionek 
 



 


